

Pine



Textured style

With its striking texture, **PINE** offers not only style but also a unique tactile feel. Available in five glaze colors.

Mit seiner auffälligen Struktur bringt **PINE** nicht nur Style, sondern auch eine besondere Haptik mit. Erhältlich in fünf Glasurfarben.



Hi, Cream!

The new **PINE CREAM** glaze sets a soft tone that complements any dish. Modern, timeless, relaxed – and still an instant eye-catcher.

Die neue Glasur **PINE CREAM** setzt einen soften Ton, der jedes Gericht untermauert. Modern, zeitlos, relaxed – und trotzdem sofort ein Eyecatcher.





Good mornings



Pine - Blush

PINE BLUSH brings style to the breakfast table: avocado toast, matcha lattes, and Insta-likes included. Perfect for anyone who loves catching every food trend and turning their brunch into a highlight.

PINE BLUSH bringt Style auf den Frühstückstisch: Avocado-Toast, Matcha Latte, Insta-Likes inklusive. Perfekt für alle, die jeden Food-Trend mitnehmen und ihren Brunch zum Highlight machen.

Blush it up

Whether it's fancy bowls, snacks, or your latest recipe experiments – **PINE BLUSH** turns every dish into a showstopper.

Egal ob fancy Bowls, Snacks oder deine neuesten Rezept-Experimente – **PINE BLUSH** macht jedes Food zum Hingucker.





Deep dive

Why always go for bowls when the deep plate in pastel **PINE SKY** can be your new trend piece? Minimalist, stylish, and perfect for pasta, salads, or your new favourite dish.

Warum immer Bowls, wenn der tiefe Teller in Pastell-Hellblau **PINE SKY** dein neues Trendpiece sein kann? Minimalistisch, stylish und perfekt für Pasta, Salate oder dein neues Lieblingsgericht.



Powerful

Not only does it look amazing, but it feels just as great. Casual bowls for coffee and food – creative and refreshingly different.

Sieht nicht nur mega aus, sondern fühlt sich auch genauso an. Lässige Bowls für Coffee und Food, kreativ und einfach anders.





Food aperitif

PINE ALMOND is the perfect companion for anything creamy, savory, or light and fresh. The soft beige tone exudes warmth and natural charm, making it ideal for presenting dishes in gastronomy. Whether it's pasta dishes, hearty soups, or fresh salads – **PINE ALMOND** ensures the food takes center stage.

PINE ALMOND ist der perfekte Begleiter für alles, was cremig, herhaft oder auch leicht und frisch ist. Der sanfte Beigeton strahlt Wärme und Natürlichkeit aus, was ihn ideal für die Präsentation von Speisen in der Gastronomie macht. Ob Pasta-Gerichte, herzhafte Suppen oder frische Salate – **PINE ALMOND** sorgt dafür, dass das Essen im Mittelpunkt steht.

Subtle style

The perfect mix of chill and style for any setting – understated yet always with that special something.

PINE ALMOND is the ideal color for those who want it easy but still trendy.

Die richtige Portion Chill und Style für jedes Setting – unaufdringlich, aber immer mit dem gewissen

Etwas. **PINE ALMOND** ist die perfekte Farbe für alle, die's easy, aber trotzdem trendy wollen.





On fleek

With just 10 items, you can create the perfect table setting – no matter the food style. The **PINE COAL** glaze comes with a practical bonus: it's incredibly versatile and easy to mix and match. A shade that makes every dish look cooler and works for any season. Less is more – and always on point!

Mit nur 10 Artikeln zauberst du das perfekte Table Setting – egal für welchen Food Style. Die Glasur **PINE COAL** bringt auch einen praktischen Vorteil: Sie ist super vielseitig kombinierbar. Ein Farbton, der jedes Essen cooler wirken lässt und in jeder Jahreszeit passt. Weniger ist mehr – und dabei immer on point!

Eclipse

Welcome to the dark side. Cool, sexy, and in black,
PINE COAL captivates everyone who wants to offer
their guests more than just a meal.

Welcome to the dark side. Cool, sexy und in
schwarz zieht **PINE COAL** alle in seinen Bann,
die ihren Gästen mehr als nur eine Mahlzeit
servieren wollen.



Sensation

Coffee, tea, and sweet snacks – that's all you need for the perfect day with a little extra flair – stylish, delicious, and always a showstopper when served on PINE. #FoodGoals #TableStyle

Kaffee, Tee und süße Snacks – mehr braucht's nicht für den perfekten Tag mit dem gewissen Etwas – stylish, lecker und serviert auf PINE einfach immer ein Hingucker. #FoodGoals #TableStyle

